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Από το υπ’ αριθ. 6/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 167/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση δωρεάν παραχώρησης της 
αίθουσας του υπό επισκευή Δημαρχείου 
(Παλαιού Ελληνικού Γυμνασίου) στην 
επιτροπή πρωτοβουλίας "ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
2000" και οικονομική ενίσχυση" 

 
       Σήμερα 15 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ε.  Λελεκάκης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.153/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  160/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και επανήλθε κατά τη  
17. Α. Ταραλάς συζήτηση της υπ’ αριθ. 161/99 απόφασης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  167/99  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ.   Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ι. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής και προσήλθαν οι κ.κ Σ. 
21. Ε. Σοφιανίδης Παναγιωτίδης, Γ. Μανακούλης. 
22. Ι. Ακριβόπουλος 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  168/99  απόφασης 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ Ι. Κουρουζίδης, Ε. Σοφιανίδης και 
24. Ε. Κουκουρδής προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
25. Γ. Μανακούλης Κουκουρδής. 

   5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  170/99  απόφασης  
   αποχώρησε  ο κ. Ν. Χαμαλής.  
   6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  177/99 απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 1-3-1999 επιστολή της επιτροπής 
πρωτοβουλίας "ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000" που έχει ως εξής:  
 Ύστερα από την συνάντηση που πραγματοποιήθηκε μεταξύ υμών και 
εκπροσώπων της επιτροπής πρωτοβουλίας "ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000", για το θέμα της 
παρουσίασης της Έκθεσης του συμπολίτη μας καλλιτέχνη Βαρλάμη, σας ζητούμε και 
γραπτώς να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο, την διάθεση του υπό κατασκευή 
νέου Δημαρχείου στην οδό Μητροπόλεως, για την πραγματοποίηση της Έκθεσης 
"ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000" από τα τέλη Μαΐου έως τα τέλη Ιουνίου, καθώς επίσης και 
την οικονομική υποστήριξη του Δήμου για τις ανάγκες της οργάνωσης και 
παρουσίασης της Έκθεσης. 
Με τιμή η Επιτροπή πρωτοβουλίας 
Βλαχόπουλος Δημήτριος, Γεωργιάδης Χρήστος, Γιάνναρη  Μαρίτσα, Γκαμπέσης 
Αργύριος, Καπράρας Γεώργιος, Καπράρα Πόπη, Καλογήρου Γεώργιος, 
Ουσουλτζόγλου Νίκος, Χατζόγλου Ιορδάνης,  Μαρμαράς Μιχάλης. 
 Επίσης  ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου  και την από 11-3-1999 
εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού-Νεολαίας με την οποία αυτή εισηγείται: 
 1)Να διατεθεί αίθουσα του νέου Δημαρχείου (πρώην Γυμνασίου) για το 
χρονικό διάστημα τέλη Μαΐου με τέλη Ιουνίου 1999 για να εκθέσει τα έργα του ο 
συμπολίτης καλλιτέχνης Ευθύμιος Βαρλάμης. 
 2)Να βελτιωθεί ο χώρος του νέου Δημαρχείου στον οποίο θα 
πραγματοποιηθεί η έκθεση καθώς και ο αύλειος χώρος. Και να γίνουν οι εργασίες 
που απαιτούνται ώστε ο χώρος να πληρεί τις προϋποθέσεις αντάξιες της έκθεσης. 
 3)Ν'ενισχυθεί οικονομικά ο καλλιτέχνης για την  παρουσίαση του έργου του, 
με το ποσό του 1.000.000". 
 Και κάλεσε το συμβούλιο  σχετικά. 
 Δελαβερίδης,πρόεδρος επιτροπής Αθλητ. & Νεολ.:Απ' ότι πληροφορήθηκα το 
1.000.000 δρχ. θα είναι από τον Κ.Α των δημοσίων σχέσεων κι όχι των 
επιχορηγήσεων των συλλόγων. Ο Ε.Βαρλάμης είναι συντοπίτης μας και έχει κάνει 
πολλές εκθέσεις στην Ελλάδα και στο εξωτερικό. Νομίζω ότι αξίζει τον κόπο και να 
διαθέσουμε και το ποσό αυτό για να καλύψουμε τα έξοδά του. 
 Γνωρίζω ότι ο κ. Βαρλάμης δεν ήθελε την αίθουσα της Στέγης γιατί θεωρεί 
ότι πρέπει  να εκθέσει τα έργα του στη μάζα, στα γήπεδα, στις πλατείες κλπ. Νομίζω 
ότι γι αυτόν ήταν ο καταλληλότερος χώρος που έχει επιλέξει αρκεί να είμαστε εμείς 
έτοιμοι να διαθέσουμε την αίθουσα. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σοφιανίδης :Υπάρχει αίτηση και για οικονομική ενίσχυση; 
 Δελαβερίδης :Υπάρχει. 
 Κουρουζίδης :Καλύφθηκα. 
 Κόλβατζης :Στην έκθεση θα υπάρχει αντίτιμο; 
 Δελαβερίδης :Απ΄ότι γνωρίζω ,όχι. 
 Δήμαρχος :Η πρόταση που μου μετέφερε η επιτροπή προφορικά ήταν να 
παραχωρήσουμε την αίθουσα αυτή αλλά την ευθύνη και το κόστος διαμόρφωσης 
εντός και εκτός του κτιρίου δεν βαρύνει το Δήμο ούτε καμία επιχείρηση. Βαρύνει 
αποκλειστικά τους διοργανωτές της έκθεσης. Για να είναι ξεκαθαρισμένο αυτό. Ετσι 
μου μετέφερε η επιτροπή. 
 Δελαβερίδης :Είπα, απλά να καθαριστεί ο χώρος και δεν  γνωρίζω αν θα 
είμαστε τότε έτοιμοι να βάλουμε τα  παράθυρα γιατί είναι ένας χώρος γιαπί. Δεν 
γνωρίζω τι ζητήσατε. Δεν ήρθα σε επαφή με τους εκπροσώπους. Απ' τη στιγμή που 
εσείς το συζητήσατε δεν το συζητώ. 



 Δήμαρχος :Είπαμε ότι αυτός είναι ο χώρος, αν τον θέλετε έτσι να σας τον 
παραχωρήσουμε. Χωρίς να έχει καμία υποχρεώσει ο Δήμος. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Πρέπει να δώσουμε την ανάλογη αξία στην έκθεση αυτή. 
Ενώ  την αίτηση την κάνει η επιτροπή ο ίδιος μετέφερε στον κ. Δελαβερίδη ότι δεν 
θέλει στη Στέγη. Αυτές οι εκθέσει πρέπει να γίνονται  στο φυσικό χώρο που είναι η 
Στέγη.Θα υποβαθμιστεί η έκθεση. Να έρθουμε σε συνεννόηση με τον ίδιο ή την 
επιτροπή και να τους πείσουμε να την κάνουν εκεί. Θα δημιουργηθούν προβλήματα  
και για την φύλαξη κ.α. 
 Δεν ενισχύουμε τον καλλιτέχνη αλλά την επιτροπή με 1 εκ. Εκτός αν άλλα 
ειπώθηκαν προφορικά και άλλα μας φέρνετε γραπτά. 
 Προτείνω να παραχωρήσουμε τη Στέγη. Εξάλλου θα γίνονται και εργασίες, 
μήπως δεν το γνωρίζει αυτό ο καλλιτέχνης. Το 1 εκ. να δοθεί στην επιτροπή. 
 Πρόεδρος :Στην επιτροπή θα δοθεί. 
 Ουρσουζίδης :Η οικοδ. δραστηριότητα στο κτίριο έχει σταματήσει από το 
Σεπτέμβρη. Η επιτροπή με ρώτησε ως υπεύθυνο μηχανικό του κτιρίου. Υπάρχουν 
κάποια προβλήματα στο κτίριο. Δεν έχει ρεύμα και αν ζητηθεί να γίνουν επεμβάσεις 
θα πρέπει να ρωτηθεί η τεχνική υπηρεσία του Δήμου. Δεν υπάρχει θέμα  
παρακώλυσης των εργασιών για τη συντήρηση του κτιρίου. 
 Κουρουζίδης :Το κτίριο δεν τελείωσε. Υπάρχει η Στέγη και το Συνεδριακό 
Κέντρο.Δεν κατάλαβα γιατί θέλουν αυτό το κτίριο.Δεν συμφωνώ. Να πανε στη Στέγη 
και να μην τους δώσουμε το 1 εκ. Θα βάλουν εισιτήριο, είμαι σίγουρος. Θα έχουμε 
ευθύνη και με τη φύλαξη. 
 Τσαμήτρου :Δεν  συμφωνώ για την οικονομική ενίσχυση. 
 Βαφείδης :Η έκθεση πρέπει να περάσει να περάσει από την πόλη. Η πρώτη 
έκθεσή του στη Θεσ/νίκη έγινε, στα πλαίσια των πολιτιστικών εκδηλώσεων, στις 
καπναποθήκες. Οι πίνακες είναι μεγάλοι και δεν χωρούν στη Στέγη. Επίσης ο χρόνος 
είναι μεγάλος και γη Στέγη έχει υποχρεώσεις. Η επιλογή είναι εκούσια γιατί βρίσκει ο 
καλλιτέχνης ότι θα προβληθούν καλύτερα τα έργα του. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει δευτερολογία; 
 Σκουμπόπουλος :Ο κ. Καπράρας, μέλος της επιτροπής είναι εδώ, δεν θα τον 
ακούσουμε; 
 Πρόεδρος :Δεν εζήτησε το λόγο. Θέλετε εσείς να δευτερολογήσετε; 
 Σκουμπόπουλος :Θα ήθελα  να τον ακούσω πρώτα. 
 Πρόεδρος :Θέλετε το λόγο κ. Καπράρα; 
 Καπράρας, μέλος της επιτροπής "Αλέξανδρος 2000":Οι πίνακες είναι 
τεράστιοι και δεν μπορούν να φιλοξενηθούν στη Στέγη. Ο χώρος κρίθηκε ότι μπορεί 
να διαμορφωθεί και με δαπάνες της επιτροπής για να καλύψει τις ανάγκες. 

Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογίες. 
Ουρσουζίδης :Το γεγονός ότι τράβηξε τα φώτα της παγκοσμίου κοινότητας ο 

καλλιτέχνης με πείθει να ενισχυθεί με 1 ή 2 εκ. 
Κουρουζίδης :Αυτό πρέπει να επιχορηγείται από κάποιον Φορέα, Υπουργείο 

κ.α. γιατί η έκθεση γίνεται στην Ελλάδα και δεν ξέρουμε αν η ενίσχυση είναι μικρή ή 
μεγάλη. 

Δελαβερίδης: Δεν συνάντησα ούτε  τον κ.  Βαρλάμη ούτε  μέλος της 
επιτροπής. Στην επιστολή ζητιέται ένας συγκεκριμένος χώρος. Δεν μπορούσαμε να 
υποδείξουμε κάτι άλλο. Μας ζητάει μοσχάρι θα του δώσουμε το βόδι; 

Πρόεδρος :Υπάρχουν δύο προτάσεις η μία της επιτροπής και η πρόταση των 
κ.κ. Σκουμπόπουλου και Κουρουζίδη για παραχώρηση της Στέγης. 

Σκουμπόπουλος : Αφού οι ίδιοι λένε όχι δεν υφίσταται. 



Κουρουζίδης :Την αποσύρω κι εγώ. 
Πρόεδρος :Θα μπουν ξεχωριστά τα θέματα. Το ένα είναι της παραχώρησης 

του Δημαρχείου και το άλλο είναι της οικονομικής ενίσχυσης. 
Συμφωνεί το σώμα με την δωρεάν παραχώρηση του χώρου ως έχει; 
Σύμβουλοι :Ναι. 
Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν για οικον. ενίσχυση  1εκ. στην επιτροπή 

πρωτοβουλίας; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 

Μ.Ποτουρίδης,Δ.Ταχματζίδης,Μ.Γαβρίδης, Κ.Ασλάνογλου,Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος,  
Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Σ.Γεωργιάδης, 
Ι.Τριανταφυλλίδης, Μ.Σουμελίδης, Α.Ταραλάς, Χ.Σκουμπόπουλος, Β.Γιαννουλάκης, 
Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, Γ.Μανακούλης. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης, Σ.Παναγιωτίδης. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος  κ. Ε.Σοφιανίδης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την από 1-3-1999 επιστολή της επιτροπής πρωτοβουλίας "ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000". 
2.-Την από 11-3-1999 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού-Νεολαίας του ΔΣ. 
3.-Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.-Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 και στον ΚΑ 062.3 με τίτλο 
"Επιδείξεις, δεξιώσεις, εορτές και λοιπά  θεάματα" υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
5.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 ,247 και 262 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει 
 
 Α)Ομόφωνα :Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της αίθουσας του υπό 
επισκευή Δημαρχείου (Παλαιού Ελληνικού Γυμνασίου) στην επιτροπή πρωτοβουλίας 
"ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000", για το χρονικό διάστημα από τέλη Μαΐου 1999 μέχρι τέλη 
Ιουνίου 1999 προκειμένου να πραγματοποιηθεί η έκθεση "ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2000" του 
συμπολίτη μας καλλιτέχνη Ευθύμιου Βαρλάμη. 
 Β)Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Μορφωτικού 
Συλλόγου "ΚΑΛΛΙΘΕΑ" Βέροιας με ποσό 1.000.000 δρχ. για τις ανάγκες 
οργάνωσης και παρουσίασης της παραπάνω έκθεσης. 
 Γ)Κατά Πλειοψηφία :Ψηφίζει ποσό 1.000.000 δρχ. σε βάρος της πίστωσης με 
ΚΑ 062.3 "Επιδείξεις, δεξιώσεις, εορτές και λοιπά θεάματα" του προϋπολογισμού 
του Δήμου έτους 1999 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό   167 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-5  -1999 

Ο  Δήμαρχος 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 
 

  
 


